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Geachte heer Jagers, 

In antwoord op uw schriftelijke vragen van 1 mei jl met betrekking tot het onderhoud van 
hagen bij woningen in het zuidelijk deel van de wijk Plantage de Sniep, delen wij u, met 
excuses voor de vertraagde beantwoording, het volgende mee. 

Vraag: Klopt het dat de bewoners van onder meer woningen aan Leliendaal, Ma Retraite en 
Stoelmanseiland de kwalitatieve verplichting hebben richting gemeente om een bij de 
oplevering aanwezige haag, ter afscheiding en ten behoeve van een groen karakter van de 
wijk, in goede staat to onderhouden? 
Antwoord: In de koopovereenkomsten voor de betreffende woningen is door de verkoper 
(Dura Vermeer), ten taste van de verkochte percelen en ten behoeve van de gemeente 
Diemen een kwalitatieve verplichting opgelegd luidende: "De verplichting van de eigenaar 
om de bij oplevering aanwezige erfafscheiding in goede staat to onderhouden". 
In de koopovereenkomst is ook opgenomen dat de koper zich verplicht om alle opvolgende 
eigenaren aan deze kwalitatieve verplichting to binden op verbeurte van een boete. 

Vraag: En dat op het schenden van deze verplichting een boete staat van 50 euro voor elke 
dag van nalatigheid? 
Antwoord: Indien de koper in strijd handelt met genoemde kwalitatieve verplichting, verbeurt 
hij ten bate van de gemeente Diemen een boete van € 50 per dag, to voldoen binnen 
veertien dagen na daartoe strekkende aanmaning van het college van burgemeester en 
wethouders. 

Vraag: Klopt het dat verschillende van dergelijke hagen inmiddels zijn verwijderd en al dan 
niet zijn vervangen door ander groen c.q. afscheidingen en dat vooralsnog geen 
handhavingsactiviteiten zijn ontplooid? 
Antwoord: wij hebben van een bewoner van een van deze woningen begrepen en ook zelf 
geconstateerd dat er een of meerdere hagen zijn verwijderd c.q. zijn vervangen door andere 
beplanting. Wij hebben dit echter nog niet bij alle woningen waarvoor deze kwalitatieve 
verplichting geldt, laten onderzoeken. 

Vraag: Indien bovenstaande klopt, in hoeverre is de gemeente voornemens om al dan niet 
op korte termijn alsnog handhavend op to treden wanneer de gemeente door bewoners van 
de wijk, in de vorm van klachten, wordt gewezen op de bedoelde nalatigheden? Mocht de 
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gemeente niet handhavend willen optreden bijvoorbeeld vanwege andere prioriteiten wat 
betekent dit dan voor de bewoners die de haag tot nu toe volgens afspraak hebben 
onderhouden? Bestaat de kans dat er in de toekomst alsnog handhavend wordt opgetreden? 
Kan dat uberhaupt, juridisch gezien, mede in verband met het gelijkheidsbeginsel, dan nog 
wel? 
Antwoord: Om tot handhaving over to gaan is voldoende personele capaciteit nodig om 
overtredingen to constateren en vervolgens overtreders aan to manen zich aan de 
kwalitatieve verplichting to houden. Dit betreft enerzijds ambtelijke capaciteit vanuit Team 
Handhaving van de gemeente Diemen. Dit heeft, zijnde een privaatrechtelijke 
aangelegenheid, geen hoge prioriteit binnen het handhavingsbeleid. Dit betreft anderzijds 
ambtelijke capaciteit vanuit Duo+ voor de privaatrechtelijke juridische ondersteuning. Die 
capaciteit is ook beperkt. Dat is een belangrijke reden dat er tot nu toe niet is gehandhaafd. 
Wij zijn echter wel voornemens om handhavend op to treden ervan uitgaande dat we dan 
ook kunnen doorpakken. We zullen uiterlijk medio augustus 2018 tot handhaving overgaan, 
zodat de betreffende hagen in het najaar kunnen worden hersteld. We hebben op dit 
moment geen reden om to veronderstellen dat naleving van genoemde kwalitatieve 
verplichting niet mogelijk zou zijn. 

Vraag: Waarom kiest de gemeente er niet voor om de kwalitatieve verplichting to laten 
vervallen en de bewoners hierover to informeren? 
Antwoord: De betreffende bepaling is tot stand gekomen om to komen tot een groene 
uitstraling in de wijk. Die wens is niet gewijzigd. Verder zijn wij van mening dat het felt dat wij 
bij handhaving prioriteiten moeten stellen, niemand van de verplichting ontslaat zich to 
houden aan geldende regelgeving of aan wederzijds gemaakte en contractueel vastgelegde, 
afspraken. 

Wij vertrouwen erop u hiermee in voldoende mate to hebben geinformeerd. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Diemen, 
de secretaris, 	- 	de burgem~est®r--,- _- 

E. Boog 
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